



Bank of Canada

---

*Biographical note: Pierre Laprise*

Pierre Laprise was appointed Senior Regional Representative (Currency) at the Bank's Regional Office for Quebec in 2004. In this capacity, he ensures delivery of the Bank's currency education program and monitors developments related to currency and its security in the region. In co-operation with private sector partners, he is responsible for overseeing and monitoring the bank note distribution system. He also plays a major role in promoting the Bank and communicating its messages to a variety of external audiences.

Mr. Laprise was born in Repentigny, Quebec. He studied metallurgy and civil engineering at the Cégep régional de Lanaudière in Joliette, Quebec. Mr. Laprise joined the Bank of Canada's Montréal Agency Operations Centre in 1988, where he held various positions in the Currency division of the Department of Banking Operations. In 1994, he was made Team Leader, Currency, at the Toronto Agency Operations Centre. In 1997, Mr. Laprise was appointed Coordinator, Conferences, Visits and Events, in the Communications Department at the Bank of Canada's head office in Ottawa. In 2000, he was promoted to the position of Manager, Media and Public Relations, where he also acted as a press attaché.

November 2004



Banque du Canada

---

*Notice biographique : Pierre Laprise*

Pierre Laprise a été nommé représentant régional principal (Monnaie) au Bureau régional de la Banque pour le Québec en 2004. À ce titre, il veille à la mise en œuvre du programme d'information sur la monnaie de la Banque et suit de près l'évolution de la situation en ce qui a trait à la monnaie et à la sécurité de celle-ci dans la région. En collaboration avec des partenaires du secteur privé, il voit à la supervision du système de distribution des billets de banque. Il joue un rôle de premier plan dans la promotion des activités de la Banque et dans la communication de ses messages à divers publics externes.

Né à Repentigny, au Québec, M. Laprise a étudié la métallurgie et le génie civil au Cégep régional de Lanaudière, à Joliette, au Québec. Il est entré au service du Centre des opérations de l'Agence de Montréal de la Banque du Canada en 1988, où il a occupé différents postes à la Section de la monnaie du département des Opérations bancaires. En 1994, il est devenu chef d'équipe, Monnaie, au Centre des opérations de l'Agence de Toronto. En 1997, M. Laprise a été nommé coordonnateur, Colloques, visites et activités, au département des Communications, au siège de la Banque à Ottawa. En 2000, il a été promu au poste de responsable des relations avec les médias et le public qui comportait notamment les fonctions d'attaché de presse.

Novembre 2004